
Folketingets Sundhedsudvalg har den 24. november 2010 stillet følgende 
spørgsmål nr. 58 (L 45) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed be-
svares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jonas Dahl (SF).

Spørgsmål nr. 58:
’’Ad svaret på spørgsmål 40
Ministeren bedes undersøge fyldestgørende hvor mange af de mennesker, der
i dag gennemgår fertilitetsbehandling, som efterfølgende adopterer et barn. 
Såfremt en opgørelse ikke foreligger, som det fremgår af svaret på L 45-
spørgsmål 40 bedes ministeren foranledige at en sådan opgørelse produce-
res.”

Svar:
Som oplyst i spørgsmål 40 (L 45) foreligger der ikke mig bekendt en sådan 
opgørelse, som efterspørges. 

Det er min opfattelse, at en sådan undersøgelse kan vise sig at være ganske 
tidskrævende og kræve samkøring af flere registre. Jeg finder det ikke reali-
stisk og nødvendigt at tilvejebringe en sådan undersøgelse i forbindelse med 
lovforslagets behandling. 
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